

TEMPOH PENGAJIAN

KAEDAH PENGAJIAN	JANGKA MASA	
	MINIMUM	MAKSIMUM
☑ SEPENUH MASA	2 TAHUN (4 SEMESTER)	3 TAHUN (6 SEMESTER)
☑ SEPARUH MASA	3 TAHUN (6 SEMESTER)	4 TAHUN (8 SEMESTER)

YURAN PENGAJIAN

PELAJAR TEMPATAN	PELAJAR TEMPATAN	PERKHIDMATAN & AKTIVITI (RM)	YURAN PENGAJIAN (RM)	SEMESTER (RM)	SEMESTER BERIKUTNYA (RM)	JUMLAH YURAN (RM)
SEPENUH MASA	1,010	845	1,500	3,355	2,345	10,390
SEPARUH MASA	885	625	1,300	2,810	1,925	12,435



Imbas QR kod di atas untuk dapatkan maklumat kepekaran pensyarah

CARA MEMOHON



Kemasukan pelajar dibuka sepanjang tahun.
Borang boleh diisi melalui pautan <https://join.ukm.my>
atau dengan mengimbas kod QR di atas

PUSAT PENGAJIAN CITRA UNIVERSITI (PPCU)

Universiti Kebangsaan Malaysia, 43600 UKM, Bangi
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

☎ +603 8921 6870/6890

✉ sarjanacitra@ukm.edu.my

🌐 <https://www.ukm.my/citra/>

Bagi pelajar antarabangsa sila rujuk
<https://www.ukm.my/studyukm/postgraduate/>



SARJANA SAINS CITRA (SSn Citra)

Pusat Pengajian Citra Universiti, UKM



LATAR BELAKANG

Pusat Pengajian Citra Universiti (PPCU) telah dinaik taraf kepada Pusat Pengajian bertaraf Fakulti mulai 1 Mac 2021 selaras dengan perkembangan fungsi dan peranannya mengendalikan kursus-kursus Wajib Universiti, kursus-kursus Pendidikan Citra UKM merentas fakulti, institut dan pusat serta program pengajian prasiswazah dan siswazah. Perjalanan Citra UKM bermula sejak penubuhan Pusat Pengajian Umum pada tahun 1982 dan Pusat Citra Universiti pada tahun 2013 sejajar dengan saranan pihak Kementerian Pengajian Tinggi mengenai universiti memberi perhatian khusus kepada Pendidikan Liberal dan Multidisiplin dalam semua program pengajian.

Justeru sederap dengan visi, misi dan matlamat pendidikan Citra UKM, PPCU beraspirasi melahirkan graduan yang holistik dan mempunyai identiti UKM menerusi pendekatan pembentukan minda dan pembinaan sahsiah. Pendidikan Citra UKM berupaya memenuhi tuntutan pasaran dengan membangunkan modal insan yang kreatif, inovatif serta mampu menguasai dan mengaplikasikan pengetahuan dan kemahiran insaniah bagi mendepani cabaran dan bersaing di dunia sebenar.

VISI

Menjadi sebuah pusat pengajian terunggul di UKM komited menerajui kecemerlangan pengajian liberal di Malaysia, terutama yang menunjang perkembangan kemahiran insaniah dengan memperkasa insan berilmu yang bijaksana dan berkemahiran tinggi.

PROGRAM YANG DITAWARKAN

Program yang ditawarkan adalah secara sepenuh masa atau separuh masa dalam pengajian berikut:

Sarjana Sains Citra (SSn Citra)

Mod Penawaran Program ini adalah Penyelidikan Sepenuhnya.

TUJUAN PROGRAM

Menyediakan peluang baharu kepada calon/pelajar untuk mengikuti satu bentuk struktur pengajian dalam bidang Sains Citra di bawah disiplin pengajian umum (general studies discipline) yang bersifat merentas dan pelbagai disiplin (cross and multidisciplinary).

Meneroka gabungan bidang/disiplin Sains, Teknologi, Kemanusiaan dan Sains Sosial bagi menghasilkan satu kajian yang memberikan sumbangan baharu dan tuntutan semasa pihak-pihak berkepentingan seperti pihak industri, agensi kerajaan dan organisasi komuniti. Contohnya, satu penyelidikan dan penerbitan yang dilakukan bersama industri/agensi kerajaan/organisasi komuniti dimeterai melalui satu memorandum perjanjian (MoA) antara PPCU UKM dan pihak industri/agensi kerajaan/organisasi komuniti.

KAEDAH PEMBELAJARAN



Pelajar SSn Citra bersama Penyelia Akademik dan Penyelia Industri



Dengan ini pelajar program ini sentiasa akan memperoleh pembelajaran melalui pengalaman yang terkini menerusi ruang pembelajaran yang futuristik termasuk dari segi penggunaan teknologi digital terkini.

BIDANG PENYELIDIKAN

Dasar dan amalan Pusat Pengajian Citra Universiti adalah konsisten dengan visi, misi dan matlamat UKM. Program Ijazah Sarjana Sains Citra yang ditawarkan adalah bersifat merentas disiplin, pelbagai disiplin (multidiscipline) dan luwes serta fleksibel tanpa terikat dengan sesuatu bidang pengajian konvensional.

BIDANG PENGAJIAN	PENGKHUSUSAN PENGAJIAN
SAINS	<ul style="list-style-type: none"> ✔ Bioteknologi, Etika dan Pengguna Sains Tauhidik ✔ Kejuruteraan Alam Sekitar dan lain-lain
TEKNOLOGI	<ul style="list-style-type: none"> ✔ Teknologi Disruptif, Peluang dan Pengurusan Risiko ✔ Data Raya, Peluang dan Keselamatan ✔ Kepintaran Kreatif dan Inovasi ✔ Rakan Kongsi Manusia Mesin dan Nilai Etika dan lain-lain
KEMANUSIAAN	<ul style="list-style-type: none"> ✔ Etika ✔ Profesionalisme ✔ Pengurusan Manusia dan Rundingan ✔ Minda, Personaliti dan Pembangunan Karektor ✔ Pemikiran Kritis, Keusahawanan dan Reka Bentuk ✔ Kesenian dan lain-lain ✔ Agama dan Kerohanian
SAINS SOSIAL	<ul style="list-style-type: none"> ✔ Kemahiran Personal ✔ Kepimpinan ✔ Komunikasi Profesional dan Kolaborasi ✔ Budaya dan Transformasi Digital ✔ Pengurusan Perubahan dan lain-lain